
Skolebestyrelsesmøde   
     

Mandag den 27. november 2023 kl. 17.00-19.30 

 

- NB! herunder bestyrelsens julefrokost - 

Afbud fra Minka og Nanna 
 

1) Meddelelser 
 

• Formanden Intet 
• Forældrerepræsentanterne Opfølgning fra sidst: Ang. skolefoto – der er svaret 
• Ledelsen Byggemøde d.d.: Det tegner til at blive et komprimeret byggeri, 

udenomspladserne i gårdene bliver meget små, der er problemer med tilkørselsvejene: Der 
skal findes ud af, om der kan findes en anden indkørselsvej – det er en stor udfordring. Der 
blev også snakket materialevalg, der kommer fibergips på væggene, arkitekterne synes, at 
tidsplanen er svær. 
Opfølgning på elevrådets ønsker fra sidst: Der skal ansøges om de fleste ønsker, hvilket 
forlænger processen.  

• Pædagogerne  
- Der er stadig en rød tavle, selvom der er kommet 14 tilkaldevikarer 
- Der er blevet snakket om trivsel og hvad man kan gøre for at øge den 
- Der er i pædagoggruppen spekulationer om, hvorvidt der er kolleger, der skal i 

forflyttelse  
- På plussiden er der ansat to medhjælpere, der kan være med til at dække hullerne i 

børnehaven 
• Lærerne  

- Der snakkes om sygefravær og trivsel. Det er dejligt med de nye vikarer, men det 
kræver oplæring 

- Lokallønsforhandlingerne er landet 
- Der er valg til AMR for alle tre faggrupper 

 
 

2) Situationen for institutionen 
 

• Arbejdstilsynets opfølgning - rapporter modtaget fra uanmeldt besøg AT konstaterer: Der 
er ved besøget ikke konstateret overtrædelser. Aftaleforholdet er opfyldt. AT har varslet, at 
der kommer et nyt besøg med fokus på hele pakken. 

• Status vedr. deltagelse i Task Force / Arbejdsgruppe i politisk regi Der kommer ikke til at 
ske noget, det drukner i ingenting, er formandens vurdering. 
Jens-Peter har været til møde i referencegruppen. Gruppen er blevet delt i to, hvilket er 
positivt da alle skoler med specialafdelinger + Enghaveskolen og Nørrebjergskolen er 
komet i den samme gruppe. Der var en positiv indstilling fra rådkvinden til at lytte til det, 
der blev sagt, hvilket er positivt. Der blev talt om fire årlige møder hvortil rådkvinden 
efterlyste emner. Jens-Peter opfordrer SB til at vende tilbage med forslag, der kan sendes 
til dem. Et bud kunne være elevtrivselsundersøgelser, et skole/hjem/kommune-samarbejde., 
måske en socialrådgiver tilknyttet skolen. 



• Bestyrelsens opfølgning Jens Peter henvender sig til AT i morgen for at høre om SB kan 
gøre noget. 

 
 

3) Sygefravær og vikarer 
 

• Aktuel status Sygefraværet er faldet med 3,5 dag pr. medarbejder i forhold til samme 
periode sidste år ligesom barns fravær er faldet med ½ dag. 

• Opgradering af vikarstaben De er ansat flere løse vikarer. 
• Kommende udfordringer ift. budgettet Den manglende børne- og elevtilgang bliver en 

udfordring for at lægge budgettet. Desuden vil det øgede antal løse vikarer udfordre 
økonomien. 

• Det videre forløb  
 

 
 

4) Kommende møder   

• Deltagelse af chef fra Børneterapien  

    

5) Evt.      . 

 

 


